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CERTIFICATE OF STUDIES 
Year 2020 - 2021 

 

Je soussigné Jacques BOULAY, Directeur des Opérations du Groupe ESSCA, certifie que : 
 
NOM BENTZ 
PRÉNOM JULIE 
 
NÉE LE 09/10/1998 à BOURG LA REINE (092) – FRANCE 
NATIONALITE FRANCE 
SEXE FÉMININ 
No INE 1809010754M 
 
est inscrite à l’Ecole en qualité d’étudiante du Programme Grande Ecole pour l’année universitaire 
2020-2021 sur notre campus de : BOULOGNE-BILLANCOURT 

 
GROUPE ESSCA - 55-56 Quai Alphonse le Gallo - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT 

 
Ce programme est éligible aux bourses du CROUS de l’enseignement supérieur. 
 
La durée des études est de 5 ans. Le diplôme préparé est le diplôme Programme Grande École de 
l’ESSCA, visé par le Ministre de l’Enseignement Supérieur, de la Recherche et de l’Innovation et revêtu 
du grade de Master. 
 

Fait à Angers, le 10 septembre 2020 
Le Directeur des Opérations, 

 
 

 

 I, the undersigned, Jacques BOULAY, Director of Operations of the ESSCA Group, certify that:  
 
SURNAME BENTZ 
FORENAME JULIE 
 
BORN 09/10/1998 in BOURG LA REINE (092) – FRANCE 
NATIONALITY FRANCE 
SEX FEMALE 
INE 1809010754M 
 
is enrolled as student in the institution that I direct, as a student of the Grande Ecole Program for the 
2020-2021 school year, at the campus of: BOULOGNE-BILLANCOURT 
 

GROUPE ESSCA - 55-56 Quai Alphonse le Gallo - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT 
 
This program is eligible for the CROUS scholarships for higher education. 
 
The length of the studies is 5 years, and the diploma prepared is ESSCA's Programme Grande École 
diploma, accredited by the French Ministry of Higher Education, Research and Innovation and awarded 
the Master’s level. 
 

Signed in Angers, France, on September 10, 2020 
Director of Operations 

 
 

 

 


